
Zápis ze zasedání Školské rady ZŠ Táborská konaného 6. května 2014

Přítomni: Miroslav Hricz, Kamila Balharová, Jiří Petráček, Mahulena Košťálová, Petr 
Horálek, Dana Křivánková-Klisáková

Hosté: Lucie Koleva

1) Zahájení jednání ŠR

2) Kontrola zápisů z třídních schůzek

V zápisech z dubnových třídních schůzek nebyly žádné podněty pro jednání.

3) Dříve projednávané

3.A - problém se zářivkami ve třídě je již vyřešen.

Plavání žáků I. stupně-v příštím školním roce bude plavání nadále hradit škola, 
rodiče budou informováni na dalších třídních schůzkách. 

Psaní výslovnosti anglických slovíček-informace o projednávaném jsou v minulém 
zápise, jako dodatek doporučujeme rodičům, aby věci týkající se výuky projednávali 
individuálně s vyučujícími v době jejich konzultačních hodin. 

Přechod u školy - dle informací pana Horálka by měl být přechod opraven a 
zvýrazněn do konce tohoto školního roku.

Dopravní značka - na Odbor dopravy byla zaslána žádost o umístění dopravní 
značky "Zákaz zastavení" před školu. Žádost bude v nejbližší době projednávat 
Výbor dopravy v klidu. 

4) Podněty od rodičů

Na Školskou radu přišel mail od paní Kolevy, která se zároveň zúčastnila jednání, o 
opět zhoršené situaci v souvislosti s výskytem drogově závislých v okolí školy. 
Tlumočila nám informace od petentů, že se 19. června bude od 14-18 hodin konat 
před školou na Náměstí generála Kutlvašra Happening proti drogám. Na základě 
těchto informací jsme oslovili další školy v okolí, aby svojí účastí akci podpořily. ZŠ 
Táborská se na akci bude podílet po výtvarné stránce, na třídních schůzkách 
budeme o plánovém Happeningu informovat rodiče. Další informace jsou i v 
květnovém čísle časopisu Tučňák. 

Problém otevřené drogové scény v Nuslích budeme i nadále sledovat a budeme se 
snažit pomoci s řešením situace. 

5) Termín příštího jednání ŠR je plánován po zářijových třídních schůzkách.

6) Ukončení jednání ŠR 

Zapsala: Mahulena Košťálová Kontrola: Kamila Balharová


